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Protokół Nr LXVII/2023 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 16 listopada 2023 roku 

 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w 16 listopada 2023 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą i rozpoczęła się o godz.13.00. 

 

Pkt. 1 

Obradom sesji przewodniczył Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą. 

W sesji udział wzięli:  

1. Burmistrz Miasta i Gminy – p. Mariusz Dziuba 

2. Przewodnicząca Gminnej Rady Seniorów - p. Józefa Pokrywka 

3. Dyrektor ZSP im. Karola Wojtyły w Nowym Mieście nad Pilicą – p. Dariusz Blaszka 

4. Prezes spółki SIM KZN Łódzkie sp. z o.o. – p. Leszek Trębski 

5. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

wg załączonej listy obecności /załącznik nr 1/ do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha powitał oglądających transmisję 

z dzisiejszych obrad. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że przebieg obrad Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą jest utrwalony i transmitowany za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, co 

jest realizacją obowiązku wynikającego z art. 20 ust 1b ustawy o samorządzie gminnym. 

Transmisja obrad jest dostępna na stronie internetowej urzędu natomiast nagrania z sesji 

zamieszczone będą na stronie internetowej www.nowemiasto.pl. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś poprosiła wszystkich o powstanie 

i uczczenie pamięci zmarłego Doktora Andrzeja Wąsikowskiego minutą ciszy.  

Pkt. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził na podstawie listy obecności /załącznik 

nr 2/do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na sali obrad obecnych było 15 radnych 

na ustawowy skład liczbowy 15. 

Pkt. 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4.Wystąpienie zaproszonych gości. 

5. Przyjęcie protokołów z ostatniej sesji. 

6. Wystąpienie Przewodnicząych Stałych Komisji. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny. 

8. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9.Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego, 

b) obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna do wymiaru podatku leśnego, 

http://www.nowemiasto.pl/
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c) ustalenia stawek w podatku od nieruchomości, 

d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

e) wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę Nowe Miasto nad Pilicą wkładu 

niepieniężnego do Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej KZN Łódzkie Centrum sp. z 

o.o. w postaci prawa własności nieruchomości zlokalizowanej w Nowym Mieście nad 

Pilica, przy ul. Tomaszowskiej 32, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 

295/22, 

f) sprzedaży nieruchomości, 

g) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2024-2028, 

h) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie 

pomocy w formie świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup 

posiłku lub żywności dla osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024–2028, 

i) określania zasad zwrotu wydatków poniesionych za świadczenia z pomocy społecznej 

w formie posiłku, świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla 

osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu" 

na lata 2024–2028, 

j) ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu na cele przewozu dzieci 

niepełnosprawnych do szkół i placówek oświatowych, 

k) przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą w celu przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu, 

l) przejęcia od Powiatu Grójeckiego odpłatnego wykonywania zadania publicznego 

w zakresie zarządzania ulicami powiatowymi na terenie miasta Nowe Miasto nad Pilicą 

w roku 2024, 

m) reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie Polska poniosła 

z powodu napaści Niemiec w 1939 r. oraz późniejszej okupacji. 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

12. Zamknięcie obrad sesji. 

Pkt. 4 

P. Burmistrz –. podziękował w imieniu swoim i Radnych Rady Miejskiej na czele 

z Przewodniczącym p. Tomaszem Pietruchą Dyrektorowi Dariuszowi Blaszce w związku 

zakończeniem pełnienia funkcji Dyrektora w Zespole Szkolno Przedszkolnym im. Karola 

Wojtyły w Nowym Mieście nad Pilicą.  

 

- 13.12 na sesję Rady Miejskiej przybył radny p. Andrzej Zając.  

 

P. Dariusz Blaszka – zwrócił się do p. Burmistrza, p. Przewodniczącego Rady Miejskiej 

i zebranych Radnych również dziękując za sprawną współprace z organem prowadzącym, 

za okazałe wsparcie i przychylność ułatwiająca pracę Dyrektora placówki oświatowej, która 

w ostatnim czasie była dużym wyzwaniem związku z okresem pandemii lub innych wydarzeń 

jakie miały miejsce w ostatnich latach.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przeprosił za pominięcie i powitał Przewodniczącą Gminnej 

Rady Seniorów p. Józefę Pokrywkę. Następnie zwrócił się do obecnego p. Leszka Trębskiego 
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Prezesa SIM KZN Łódzkie Centrum Sp. z o.o. dziękując za przybycie i poprosił o przybliżenie 

realizacji zadania, jaką jest budowa budynku wielorodzinnego przy ul. Tomaszowskiej 

w Nowym Mieście nad Pilica.  

 

P. Leszek Trębski – przedstawił informacje o powstaniu Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej 

Łódzkie Centrum sp. z o.o. 4 kwietnia 2022 roku z siedzibą w Tomaszowie Mazowieckim. 

W ramach spółki udziałowcami jest 9 samorządów między innymi Nowe Miasto nad Pilicą, 

Biała Rawska, Ujazd, Tomaszów Mazowiecki Koluszki, Pajęczno, Zduńska Wola, Działoszyn, 

Inowłódz i Krajowy Zasób Nieruchomości. Przekazał, że gmina Nowe Miasto nad Pilicą jest 

dobrze przygotowana do tej inicjatywy, ponieważ jest opracowany miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego, działka jest uzbrojona i zapewnione są już media, natomiast 

nie we wszystkich przypadkach jest to możliwe. Następnie poinformował, że na dzień 

dzisiejszy w samorządach, w które są przygotowane jest opracowana dokumentacja techniczna 

i są złożone wnioski do stosownych Starostw w celu uzyskania pozwolenia na budowę. 

Wszystkie samorządy, które złożyły wnioski również Nowe Miasto nad Pilicą do Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa środki w wysokości 10%wartości inwestycji otrzymały te 

środki i do końca roku przekażą je na rzecz spółki, te środki będą na subkontach dla każdego 

samorządu odrębne, będą zdeponowane i oprocentowane. Kontynuując temat wyjaśnił, że cała 

inwestycja będzie składać się z 4 elementów. Pierwszy element, który już został wykonany 

to 10% wartości inwestycji pochodzący z bezpłatnego grantu z Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa. Następnie jest do 35 %, z tym, że 25%jest stałe, natomiast te pozostałe 10%jest 

to wyliczenie w postaci algorytmu, tj. stosunek wartości działki do wartości inwestycji, mnożąc 

razy100 %. Wynika z tego wartość procentowa, którą dodaje się do tych 25% i jest to poziom 

dofinansowania w postaci bezpłatnego grantu do wartości inwestycji. Trzeci element jest 

to partycypacja przyszłych mieszkańców, ta partycypacja zgodnie z ustawą wynosi pomiędzy 

10% a 30%. Czwarty element finansowania inwestycji to kredyt SBC, czyli Społeczne 

Budownictwo Czynszowe – kredyt preferencyjny uzyskany w Banku Gospodarstwa 

Krajowego. Dodał, że w przypadku inwestycji Nowego Miasta nad Pilicą jest już otrzymane 

10% z Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa, opracowana jest dokumentacja 

techniczna i spółka czeka na wydanie pozwolenia na budowę, które jest niezbędne, aby móc 

złożyć wniosek do Funduszu Dopłat. Po uzyskaniu środków pozostaje kwestia wyłonienia 

wykonawcy i następnie rozpoczęcie budowy inwestycji, która będzie trwać od 18-20 miesięcy. 

Inwestycja Nowego Miasta nad Pilicą, jest jedną z większych inwestycji pod względem ilości 

mieszkań, dlatego w przyszłym roku powinna zostać rozpoczęta budowa. Kolejną kwestią jest 

wyłonienie najemców, zadanie to jest powierzone gminom, które pod względem założonych 

kryteriów będą przydzielać mieszkania. Następnie spółka podpisuje umowę partycypacyjną 

z najemcą. Dodał, że to gmina również określa wysokość tej partycypacji. W kwestii czynszu, 

który określany jest w ustawie nie może być wyższy niż 5% wartości odtworzeniowej, która 

na dzień dzisiejszy dla województwa mazowieckiego poza Warszawą wynosi 5 900 zł, więc 

czynsz nie powinien być wyższy niż 24,7 zł za m2. Ten czynsz jest uzależniony od wysokości 

kredytu jaki zasięgnie spółka. Na koniec dodał, że mieszkania będą wykończone pod klucz, 

czyli będą wykonane podłogi, wstawione wszystkie drzwi, biały montaż, kuchnia gazowa, 

zlewozmywak itd. Podsumowując, przyszły najemca będzie mógł od razu się wprowadzić. 

 

Radny p. Dariusz Dziurowicz zwrócił uwagę, iż kwestia ustalania kryteriów przydzielania 

mieszkań przez gminę będzie bardzo trudnym zadaniem. 
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P. Leszek Trębski odpowiedział, że ustawodawca powierzył tą część gminom, ze względu na 

różnorodne potrzeby miasta. Dodał, że z informacji od p. Burmistrza jest duże zainteresowanie 

mieszkaniami, także nie powinno być problemów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – przypomniał, że kryteria wstępne, które będą 

uszczegółowiane były już przedmiotem obrad. 

 

Radny p. Sebastian Stolarek zapytał, czy spółka wystąpiła już do Starostwa Powiatu w celu 

uzyskania pozwolenia na budowę. Następnie cyt. „Druga rzecz, która mnie zaniepokoiła to co 

Pan wspomniał, że ustawa reguluje 5 % wartości odtworzeniowej, ta wartość z kwoty 5 900 zł 

to nie jest 25 zł, tylko 295 zł.” 

 

P. Leszek Trębski odpowiedział, że 25 zł dotyczy się miesięcznej wartości, a 295 zł rocznej.  

 

Radny p. Sebastian Stolarek cyt.: „uff bo już się przeraziłem, że rozumieliśmy się 

w wyliczeniach”. Następnie poprosił o wyjaśnienie w przypadku wnoszenia do spółki gruntów 

o różnej wartości, jak procentowo jest później wyliczane na daną gminę. 

 

P. Leszek Trębski wyjaśnił w sytuacji wnoszenia działki aportem do spółki, jest ona wyceniona 

przez rzeczoznawcę majątkowego, który określa wartość rynkową działki, następnie ta wartość 

jest dzielona przez 50 zł, bo takie są udziały w spółce. Jeżeli wartość jest całkowita to taką 

liczbę nowych udziałów gmina obejmuje w spółce. Jeżeli przy podzieleniu nie ma liczby 

całkowitej to powiększamy ją w górę do liczby całkowitej, a pozostałe 20-30 zł dopłaca gmina 

w złotówkach. W taki sposób podnosimy udziały w SIM KZN Łódzkie Centrum sp z o.o. 

Następnie nawiązując do pierwszego pytania radnego dotyczącego pozwolenia na budowę 

to procedura polega przypadku każdej gminy na wyłonieniu na drodze przetargu wykonawcę, 

który wykonuję dokumentację projektową i również występuje o pozwolenie na budowę. 

 

Radny p. Dariusz Dziurowicz zapytał, kiedy może rozpocząć się budowa inwestycji. 

 

P. Leszek Trębski – odpowiedział, jeżeli wszystko uda się spełnić to rozpoczęcie inwestycji po 

wyłonieniu wykonawcy może się rozpocząć w połowie przyszłego roku. Budowa może trwać 

około 1,5 roku także na koniec 2026 roku przewidywany jest koniec realizacji inwestycji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – podziękował wszystkim zaproszonym gościom. 

- Sale posiedzeń opuścili p. Dyrektor Dariusz Blaszka oraz p. Leszek Trębski Prezes SIM KZN 

Łódzkie Centrum Sp. z o.o. 

Pkt. 5 

Przystąpiono do głosowania protokołów z ostatniej sesji Rady Miejskiej, które odbyły się 

w dniach 31 sierpnia 2023 roku oraz 29 września 2023 roku i 26 października 2023 roku sesja 

nadzwyczajna. Uwag i pytań nie zgłoszono. W głosowaniu na stan obecnych na sali 14 radnych, 

za –13, przeciw – 0, wstrzymał się –1. Protokół z ostatniej sesji Rady został przyjęty. 

Głosowanie imienne stanowi /załącznik nr 3/ do niniejszego protokołu.  

 

Pkt. 6 

Przewodniczący komisji Stałych Rady Miejskiej p. Dariusz Dziurowicz odczytał protokół 

nr 5/2023 z posiedzenia komisji Stałych Rady Miejskiej, które odbyło się w dniu 14 listopada 
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2023 roku. W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności do 

niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy - p. Mariusz Dziuba 

2. Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – p. Lucyna Senator 

5. Pracownicy Urzędu - p. Teodozja Grudzień, p. Tomasz Bogacki, p. Agnieszka Łuczak, 

p. Karolina Kowalczyk 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję. 

2. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

 

PKT.1 

Pracownik Urzędu p. Teodozja Grudzień przedstawiła projekt uchwały w sprawie obniżenia 

ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Pracownik Urzędu p. Teodozja Grudzień przedstawiła projekt uchwały w sprawie obniżenia 

średniej ceny sprzedaży drewna do wymiaru podatku leśnego. 

P. Teodozja Grudzień przekazała, że jest to 65 zł z ha, a w drugiej wersji zwiększenie o 3 % 

czyli 66,96 zł z ha w zaokrągleniu 67 zł z ha. 

P. Burmistrz wyjaśnił, z czego wynika propozycja o zwiększaniu o 3% podatku, która wynika 

z minimalnego wskaźnika PKB wytycznych Ministerstwa Finansów. 

 

O godzinie 13.45 na posiedzenie przybyła radna p. Barbara Gąsiorowska. 

 

Pracownik Urzędu p. Teodozja Grudzień przedstawiła projekty uchwały w sprawie ustalenia 

stawek w podatku od nieruchomości oraz projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportu. 

Radny p. Mirosław Bors wyraził swoje zdanie stwierdzając, skoro podnoszone są podatki to 

powinny być wszystkie podnoszone, a jeżeli nie to nie podnosimy żadnego.  

 

Pracownik Urzędu p. Tomasz Bogacki przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na wniesienie przez Gminę Nowe Miasto nad Pilicą wkładu niepieniężnego do Społecznej 

Inicjatywy Mieszkaniowej KZN Łódzkie Centrum sp. z o.o w postaci prawa własnego 

nieruchomości zlokalizowanej w Nowym Mieście nad Pilicą, przy ul. Tomaszowskiej 32, 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 295/22. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał o wartość działki. 

P. Tomasz Bogacki odpowiedział, że jest to 387 tys. zł, co daje nominalną wartość 7 740 

udziałów dodatkowych.  

 

Pracownik Urzędu p. Tomasz Bogacki przedstawił projekt uchwały w sprawie sprzedaży 

nieruchomości. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy jest to przeznaczenie działki na budownictwo 

jednorodzinne i jaka jest powierzchnia działki. 

P. Tomasz Bogacki potwierdził, że działka ma przeznaczenie na budownictwo jednorodzinne, 

a powierzchnia wynosi 700m2. 

Radna p. Barbara Gąsiorowska zapytała o lokalizację działki. 
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P. Tomasz Bogacki odpowiedział, że działka znajduje się na ul. Rawskiej, na przeciwko posesji 

p. Małgorzaty Krawczyk. 

 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – p. Lucyna Senator przedstawiła 

projekty uchwał w sprawie: 

a) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-

2028, 

b) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy 

w formie świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności 

dla osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu" na 

lata 2024–2028, 

c) określania zasad zwrotu wydatków poniesionych za świadczenia z pomocy społecznej w 

formie posiłku, świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób i 

rodzin objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024–

2028. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał, ile osób korzysta z tego programu. 

P. Lucyna Senator odpowiedziała na podstawie danych z 2022 roku o 56 osobach w tym 42 

dzieci. Podkreśliła, że są to osoby kilkukrotnie korzystające z zasiłku. 

 

Pracownik Urzędu p. Agnieszka Łuczak przedstawiła projekt uchwały w sprawie: ustalenia 

stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu na cele przewozu dzieci niepełnosprawnych do szkół i 

placówek oświatowych. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Radny p. Mariusz Fanrych opuścił posiedzenie o godzinie 14.02. 

 

Pracownik Urzędu p. Karolina Kowalczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawiła projekt uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu 

Grójeckiego odpłatnego wykonywania zadania publicznego w zakresie zarządzania ulicami 

powiatowymi na terenie miasta Nowe Miasto nad Pilicą w roku 2024. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Związku z wpłynięciem pisma od Pełnomocnika Rządu do spraw Odszkodowań za Szkody 

Wyrządzone Agresją i Okupacją Niemiecką w latach w latach 1939 – 1945 Pana Arkadiusza 

Mularczyka. Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha przedstawił projekt uchwały 

w sprawie reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie Polska poniosła z 

powodu napaści Niemiec w 1939 r. oraz późniejszej okupacji. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

PKT 2 

Radny p. Mirosław Bors zwrócił się z prośbą o tymczasowe usunięcie znaku zakazu postoju 

przy targowicy w poniedziałki podczas trwania targu. 
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Radny p. Konrad Grzegorek poinformował, że dana zmiana uniemożliwiłaby przemieszczanie 

się mieszkańców z ulicy 1 Maja. 

Pan Burmistrz poinformował, że daną prośbę zgłoszą do Policji w celu przyjrzeniu się sprawy. 

Dodał, że powinna być w takiej sytuacji zmiana organizacji ruchu, przygotowany projekt, 

dokumentacja, następnie ktoś musi ten projekt zatwierdzić. 

Radny p. Mirosław Bors odpowiedział, że taka procedura trwałaby długo. 

Radny p. Krzysztof Chowaniak skierował postulaty do Rady Miejskiej w sprawie: 

-wytyczenie przejścia dla pieszych na ul. Ogrodowej i ul. Szkolnej 

-utwardzenie dojazdu z ul. 1 stycznia do ul. Warszawskiej w kierunku Mogielnicy i Nowego 

Miasta z powodu problemów z wyjazdem i uszkodzeniem samochodów, 

- utwardzenia nawierzchni przy ul. Świerkowej w postaci powierzchni dywaniku asfaltowego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował o skierowaniu kilku pism 

do biura Rady Miejskiej, które będą przedmiotem obrad Stałych Komisji Rady Miejskiej: 

-pismo od SP ZOZ w Nowym Mieście nad Pilicą w sprawie sfinansowania zakupu 

videokolonoskopu z dołączoną ofertą oszacowaną w kwocie 151 200 zł. 

- Komenda Powiatowa Policji w Grójcu kieruje prośbę o dofinansowanie radiowozu w kwocie 

80 tys. zł. 

- Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej im. Kard. Stefana Wyszyńskiego zwraca się z 

prośbą o dokonanie zmian w budżecie szkoły w roku bieżącym w kwestii zakupu pieca 

konwekcyjno- parowego do szkolnej stołówki w kwocie 32 tys. zł. 

- OSP Nowe Miasto nad Pilicą zwraca się z prośbą pokrycia kosztów związanych z remontem 

zwyżki - specjalnego podnośnika zamontowanego w samochodzie pożarniczym. 

Dofinansowanie w kwocie 83 tys. zł, gdzie całkowity remont będzie kosztował 123 tys. zł. 

- Dodatkowe są kwestie związane z koniecznością doposażenia jednostek OSP w system 

komunikacji jednostek oraz wyposażeniu Zakładu Usług Komunalnych w pojazd 

wielofunkcyjny w kwocie 35 – 40 tys. zł w celu utrzymania porządku na terenie Miasta i Gminy. 

Następnie zawiązała się dyskusja w kwestii różnic funkcjonowania SP ZOZ w Nowym Mieście 

oraz opodatkowania na terenie Miasta i Gminy, w której wzięli udział p. Burmistrz, 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha, Wiceprzewodnicząca p. Elżbieta Zaraś, 

Radna p. Karolina Kącka, Radny p. Krzyszof Chowaniak, Radna p. Barbara Gąsiorowska  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha przedstawił dwa wnioski, które wpłynęły 

do biura Rady Miejskiej w sprawie odznaczenia, nadania tytułu zasłużonych dla Nowego 

Miasta nad Pilicą. Dotyczy to p. Grażyny Plęs- Banach oraz Aleksandry Szewczyk. Następnie 

zwrócił się do Radnych w przypadku pojawienia się uwag o w tej kwestii o poinformowanie 

go. 

 

Radna p. Barbara Gąsiorowska zwróciła się do Radnych stwierdzając, że nieładnie jest z 

Państwa strony czy ze strony p. Burmistrza, że po śmierci doktora Wąsikowskiego sołtysi 

dostali informację, aby zbierali podpisy od mieszkańców podczas zbierania podatku, że są 

przeciwni likwidacji Ośrodka Zdrowia w Żdżarach. 

 

Radna p. Karolina Kącka poinformowała, że jako sołtys żadnej takiej informacji nie otrzymała. 

Radna p. Monika Olborska potwierdziła również, że nie zaistniała taka sytuacja. 

Radna p. Barbara Gąsiorowska poinformowała, że nikt ze szpitala nie pomyślał o likwidacji 

placówki w Żdżarach.  
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Przewodniczący Komisji zwrócił się do radnej Barbary Gąsiorowskiej o zakończeniu tematu. 

Radna p. Karolina Kącka spytała, czy będzie w najbliższym czasie oddelegowany jakiś lekarz 

w Ośrodku Zdrowia w Żdżarach. 

Radna p. Barbara Gąsiorowska poinformowała, że już jest lekarz.  

Radna p. Karolina Kącka spytała o baner, który widnieje przed wjazdem do szpitala. 

Radna p. Barbra Gąsiorowska odpowiedziała, że wszelkie informacje widnieją w uzasadnieniu 

danej uchwały oraz stanowisku Starosty Powiatu. 

P. Burmistrz - zwrócił się do radnej Barbary Gąsiorowskiej, poruszając kwestie informacji 

rozsyłanych do sołtysów. Cyt.:” Nieładnie ze strony p. Burmistrza podobno gdzieś coś 

słyszałam.” 

Radna p. Barbara Gąsiorowska poinformowała, że daną informacje otrzymała od sołtysa 

Rokitnicy. 

P. Burmistrz poinformował, że na sesji zapytamy p. sołtysa w tej kwestii. 

Radna p. Barbra Gąsiorowska poinformowała, że sołtysi otrzymali taka informację. 

Następnie Pan Burmistrz zwrócił się do Radnej B. Gąsiorowskiej, aby najpierw sprawdziła 

wiarygodność informacji jakie otrzymuje. 

Radna p. Monika Olborska również dołączyła się do dyskusji informując, że mieszkańcy byli 

zatroskani co do funkcjonowania Ośrodka Zdrowia w Żdzarach, gdzie poinformowała, że 

zwróciła się z prośbą do p. Burmistrza o zaalarmowanie w kwestii oddelegowania lekarza do 

placówki w Żdzarach. Dodała, że takie informacje jakie podaje Radna Barbara Gąsiorowska są 

jedynie pomówieniami. Na koniec zapytała, czy jest jakaś wiadomość co do lekarza, który 

będzie dyżurował w Żdżarach. 

Radna p. Barbra Gąsiorowska poinformowała, że na drzwiach ośrodka widnieje informacja. 

Przewodniczący Komisji zdecydował o zakończeniu dyskusji. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy są uwagi. 

 

Radna p. Barbara Gąsiorowska zgłosiła sprostowanie do protokołu, cyt.: jeżeli chodzi o kwotę 

nie jest sto pięćdziesiąt coś tam czy sto sześćdziesiąt tysięcy. Tylko videokolonoskop kosztuje 

81 tys. W tym piśmie w załączniku są dwie pozycje natomiast videkolonoskop kosztuje 81 tys. 

i my występowaliśmy tylko o videokolonoskop, a później z gastroskopii to jest reszta kwoty 

łącznie, a więc tu jest błąd. 81 tys. Druga rzecz, jeżeli chodzi o informację pozyskaną od Pana 

sołtysa to powiedziałam, że ktoś mi powiedział, bo takie były informacje na targu 

w poniedziałek, ktoś do mnie przedzwonił, że taka była dyskusja więc powiedziałam w ten 

sposób, a nie osobiście od p. sołtysa, a więc proszę o sprostowanie tej wypowiedzi.” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – przekazał, że sprostowanie będzie umieszczone w protokole 

dzisiejszej sesji.  

Pkt. 7 

- o 14.00 sesję Rady Miejskiej opuścił radny Sebastian Stolarek. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Mariusz Dziuba przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

za okres międzysesyjny. 

01.09. lustracja przygotowanego przedszkola Samorządowego w Szkole Podstawowej przy 

ulicy Szkolnej, 

03.09. Lewiczyn – udział w dożynkach powiatu Grójeckiego, 
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04.09 uroczystości rozpoczęcia roku szkolnego 2023/2024 w szkołach na terenie gminy, 

05.09 spotkanie z grupą seniorów oraz dyrektorem Miejsko Gminnego Domu Kultury 

- przegląd gwarancyjny drogi w Domaniewicach 

06.09 sprawdzenie stanu budowy Parku Nadpilicznego, objazd terenu z pracownikami Urzędu 

i Zakładu Usług Komunalnych, 

- spotkanie z przedstawicielami spółki SIM KZN Łódzkie Centrum Sp. z o.o. 

07.09 Prosna – przegląd gwarancyjny drogi, 

08.09 udział w akcji Narodowego Czytania organizowanego przez Miejsko Gminną Bibliotekę 

Publiczną, 

-podstawowe ćwiczeń obronnych w Lesznowoli, 

11.09 Radom nagrywanie audycji dla ZEBRA.TV 

-objazd miasta z pracownikami Urzędu i Zakładu Usług Komunalnych – sprawy 

porządkowe, 

13.09 spotkanie z projektantem Parku Nadpilicznego  

 -lustracja terenu Parku Nadpilicznego z p. Marszałkiem Stanisławem Karczewskim, 

14.09 Tomaszów Mazowiecki – posiedzenie SIM KZN Łódzkie Centrum sp. z o.o. 

15.09 spotkanie z Dyrektorem Miejsko Gminnego Domu Kultury, omówienie aktualnych 

i planowanych wydarzeń oraz wystaw w Muzeum, 

18.09 Radom -spotkanie z konserwatorem zabytków w sprawach inwestycji w Żdżarach, 

remontu dworku oraz drzew na terenie planowanej sali gimnastycznej, 

 - wizyta księdza Biskupa Franciszka Dziuby w Urzędzie Gminy, wspólna modlitwa 

z pracownikami, 

20.09 spotkanie z przedstawicielem firmy Fart-Bis, aktualne problemy z gospodarką odpadami 

21.09 przegląd stanu remontu straży OSP w Gostomi, 

 -zebranie sołeckie w Żdżarach 

22.09 przesłuchanie w Komendzie Policji w Grójcu w sprawie opieki nad zwierzętami, 

 -ćwiczenia strażackie na terenie firmy Folwark, 

28.09 szkolenie wyjazdowe dla Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

29.09 sesja nadzwyczajna Rady Miejskiej, 

 -Zagórze- udział w konferencji” Promocja Idei Samorządności w Polsce” 

02.10 spotkanie z projektantem sali gimnastycznej w Żdżarach, 

 -podpisanie umowy na dofinansowanie dla straży 

03.10 Pobiedna – odbiór rowu, modernizacja techniczna rowu odprowadzającego wody 

opadowe, 

04.10 odbiór remontu strażnicy OSP w Gostomi, 

06.10 Tomaszów Mazowiecki – posiedzenie z przedstawicielami spółki SIM KZN Łódzkie 

Centrum sp. z o.o. 

11.10 objazd dróg (ubytki, remonty oraz planowane remonty na terenie gminy) oraz przegląd 

oświetlenia ulicznego w miejscowości Bełek, 

 - SIM KZN Łódzkie Centrum sp. z o.o. – uroczystość odbiorów czeków na budowę 

mieszkań w ramach bezzwrotnych grantów z Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa,  

12.10 uroczystości z okazji Dnia Edukacji Narodowej w Zespole Szkolno – Przedszkolnym im. 

Karola Wojtyły  

13.10 objazd dróg do remontu na terenie gminy 

 -wizyta u pogorzelców w Jankowicach, 

 -uroczystości ku czci Bł. Ojca Honorata Koźmińskiego  
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14.10 uroczysta inauguracja roku akademickiego w Akademii Handlowej w Radomiu, 

17.10 spisywanie aktów notarialnych, 

18.10 spotkanie z projektantami budynku Żłobka i Przedszkola przy ul. Ogrodowej, 

19.10 spotkanie z prezesem OSP Nowe Miasto nad Pilicą, sprawa remontu samochodu 

strażackiego, 

 -koncert w obronie dobrego imienia Jana Pawła II „Nie lękajcie się miłości” 

23.10 Radom – spotkanie w Kuratorium Oświaty 

 - spotkanie z przedstawicielami Zakładu Energetycznego z Grójca 

26.10 spotkanie z płk. Drozdelem dowódcą 63 Batalionu Lekkiej Piechoty w sprawie 

uroczystości święta Niepodległości, 

 -spotkanie z dyrektorami szkół w sprawie uroczystości święta Niepodległości, 

 -sesja nadzwyczajna Rady Miejskiej,  

27.10 spotkanie z płk. Kozerą, dowódca Jednostki Wojskowej w Grójcu w sprawie uroczystości 

święta Niepodległości, 

 - objazd inwestycji: droga w kierunku miejscowości Ulów, Targowica, ul. Rawska, 

30.10 spotkanie w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego z 

mieszkańcami oraz planistami, 

31.10 Radom – spotkanie z dowódca jednostki wojskowej w celu omówienia harmonogramu 

Niepodległościowych, 

03.11 spotkanie z projektantem inwestycji przy ul. Rawskiej i Parku Nadpilicznego, 

 -Konferencja Ministra Obrony Narodowej p. Mariuszem Błaszczakiem dotycząca 

 utworzenia 8 Dywizji Piechoty Armii Krajowej im. Romualda Traugutta z dowódca 

w Nowym Mieście nad Pilicą, 

07.11 Tomaszów Mazowiecki – posiedzenie SIM KZN Łódzkie Centrum sp. z o.o. 

08.11 Łódź- pogrzeb Doktora Andrzeja Wąsikowskiego, 

09.11 spotkanie w sprawie inwestycji naszej gminy wiatraki, farma fotowoltaiczna, 

 -drugi bieg Niepodległościowy zorganizowany przez Liceum Ogólnokształcące  

 -koncert z okazji Narodowego Święta Niepodległości w Zespole Szkolno - 

Przedszkolnym  

 -spotkanie z firmą planistyczną oraz mieszkańcami Domaniewic  

10.11 lustracja terenu Parku Nadpiliczengo, terenu rekreacyjnego SADY, schody przy ul. 

Targowej, 

 - uroczystości miejskie z okazji rocznicy odzyskania Niepodległości, 

14.11 wspólne posiedzenie Stałych Komisji Rady Miejskiej 

 - obchody Dnia Seniora 

15.11 spotkanie z inspektorem nadzoru w ramach inwestycji remontu schodów na ul. Targowej  

 - spotkanie z wykonawcą i inspektorem nadzoru w sprawie Parku Nadpilicznego 

Codzienne bez ograniczeń przyjęcie interesantów w Urzędzie Gminy. 

 

P. Burmistrz na koniec złożył kondolencje p. Sołtysowi Wału z powodu śmierci syna. 

 

- o 14.05 sesję Rady Miejskiej opuścił radny Sylwester Solarek. 

Pkt. 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o wpłynięciu kilku pism. 

-Korespondencja dotycząca wykorzystania lotniska w gminie jako pasażersko biznesowego, 

nie czujemy się adresatem, odpowiedź została kilkukrotnie przesłana. 
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-Międzywojewódzki Cech Kominiarzy, który jest organizatorem kampanii społecznej „Cadza 

płonie, Czad zabija” z prośbą o wywieszenie komunikatów, co zostało wykonane. 

-Pismo od Burmistrza o oddelegowanie przedstawicieli do Rady Sportu. 

-Postanowienie od Państwowego Gospodarstwa Wodnego, Wody Polskie w kwestii uwagi do 

uchwały w sprawie dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 

-Pisma od mieszkańców pierwsze od mieszkańca ul. Ogrodowej, który zwraca się z prośbą 

o możliwość wykupienia mieszkania, drugie pismo w sprawie poszerzenia gruntów rolnych o 

sąsiednią działkę, która jest własnością gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przekazał, że dane tematy będą przedmiotem obrad Komisji, 

dodał, że zostały zlecone wyceny, aby Radni mogliby się zapoznać i podjąć stosowną decyzję. 

-Pismo od mieszkańca w sprawie wykupienia gruntu pod garażem, który jest własnością gminy. 

-Korespondencja z placówki terenowej Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego w Grojcu 

o umożliwienie spotkania z sołtysami, co dziś miało miejsce przed godziną 13.00 

-Korespondencja od radnej Barbary Gąsiorowskiej kierowanej do Burmistrza w temacie 

usunięcia bilbordu zlokalizowanego przy ulicy Spacerowej. 

-Korespondencja od radnej Barbary Gąsiorowskiej do określonej grupy Radnych Rady 

Miejskiej z pytaniem, odpowiedź została udzielona przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej również przytoczył pisma, które zostały poruszane na 

posiedzeniu Stałych Komisji Rady Miejskiej i odczytane przez Przewodniczącego Komisji 

w pkt. 6 porządku obrad. 

- Pismo od Wojewody Mazowieckiego w sprawie oświadczeń majątkowych. 

-Urząd Skarbowy dotyczący uwag oświadczeń majątkowych Radnych. 

-Stanowisko Rady Miejskiej w Bieżuniu odnośnie reparacji i uchwała Rady Miejskiej gminy 

Kowala. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przekazał o wpłynięciu pisma Zarządu Powiatu Grójeckiego 

skierowanego w kwestii remontu ul. Tomaszowskiej.  

-przytoczył pismo P. Burmistrza do P. Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej dotyczącego prośby o możliwie jak najszybsze zabezpieczanie medyczne osoby 

lekarza do pracy w Ośrodku Zdrowia w Żdżarach w związku z licznymi interwencjami 

mieszkańców Żdżar i okolic.  

- decyzja Ministra Obrony Narodowej p. Mariusza Błaszczaka z dnia 3 listopada 2023 roku 

w sprawie sformułowania Jednostki Wojskowej 8 Dywizji Piechoty Armii Krajowej.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej na koniec zwrócił się do sołtysów i przewodniczących rad 

osiedlowych związku z rozpowszechnieniem zajęć Miejsko Gminnego Domu Kultury. 

Następnie poprosił o rozdanie plakatów. 

Pan Burmistrz dodał na koniec, wizyta Prezesa Spółki SIM KZN pozwoliła każdemu zadać 

pytania, rozwiać wszelkie wątpliwości, natomiast szkoda, że nie padły pytania, które były 

kierowane do mnie na ostatnich sesjach co do zarobków prezesa, gdzie to nie ja jestem 

adresatem tych pytań. Następnie nawiązał do sprostowań radnej p. Barbary Gąsiorowskiej. 

 

Pkt.9.a) 

P. Burmistrz wyjaśnił, zwieksznie o 3% wartości podatków, która wynika z minimlanego 

podwyższenia wskaźnika PKB wytycznych Ministerstwa Finansów. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał numer oraz tytuł projektu 

uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku 

rolnego. 

 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu na stan obecnych na sali 13 radnych, za – 12, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Uchwalono uchwałę Nr LXVII/465/2023 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 4/ do niniejszego 

protokołu. 

Pkt.9.b) 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał numer oraz tytuł projektu w 

sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna do wymiaru podatku leśnego. 

 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu na stan obecnych na sali 13 radnych, za – 12, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Uchwalono uchwałę Nr LXVII/466/2023 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 5/ do niniejszego 

protokołu. 

Pkt.9.c) 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał numer oraz tytuł projektu 

uchwały w sprawie ustalenia stawek w podatku od nieruchomości. 

 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu na stan obecnych na sali 13 radnych, za – 12, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Uchwalono uchwałę Nr LXVII/467/2023 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 6/ do niniejszego 

protokołu. 

Pkt.9.d) 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał numer oraz tytuł projektu 

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu na stan obecnych na sali 13 radnych, za – 12, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Uchwalono uchwałę Nr LXVII/468/2023 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 7/ do niniejszego 

protokołu. 

Pkt.9.e) 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał numer oraz tytuł projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę Nowe Miasto nad Pilicą 

wkładu niepieniężnego do Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej KZN Łódzkie Centrum sp. z 

o.o. w postaci prawa własności nieruchomości zlokalizowanej w Nowym Mieście nad Pilica, 

przy ul. Tomaszowskiej 32, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 295/22. 

 

Radna p. Barbara Gąsiorowska zapytała, cyt.:”bo obok była sprzedana druga działka podobnej 

wielkości, w tym samym miejscu więc w sumie wartość powinna być taka sama. Tam była 

sprzedana za 1100 zł netto, natomiast my tu dajemy aportem działkę o wartości 387 tys. Czy 

nie można porównując te dwie działki, ta działka nie powinna mieć większą wartość.” 

 

P. Burmistrz: poinformował, że wartość działki, która została przekazana spółce jest niższa 

poprzez wycenę rzeczoznawcy, natomiast cena tej drugiej działki wzrosła w wyniku przetargu. 
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Radna p. Barbara Gąsiorowska zaproponowała, że można zrobić nową wycenę, jeżeli działka 

obok ma taka wartość. 

Przewodniczący Rady Miejskiej dodał, że w przypadku tej drugiej działki odbył się przetarg na 

bazie wyceny, natomiast przypadku działki, która jest aportem do spółki była wycena. 

Następnie dodał sprostowanie, że działka została sprzedana za 1 100 000 tys. zł netto, a nie 

1100 zł netto, jak powiedziała radna p. Barbra Gąsiorowska. Na koniec nawiązał, aby 

zrozumieć i rozróżnić realizację zadań, jedna działka sprzedaż na wolnym rynku, druga 

realizacja projektu gminy.  

 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu na stan obecnych na sali 13 radnych, za – 12, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Uchwalono uchwałę Nr LXVII/469/2023 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 8/ do niniejszego 

protokołu. 

Pkt.9.f) 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał numer oraz tytuł projektu 

uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu na stan obecnych na sali 13 radnych, za - 13 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr LXVII/470/2023 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 9/ do niniejszego 

protokołu. 

Pkt.9.g) 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał numer oraz tytuł projektu 

uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole 

i w domu” na lata 2024-2028. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu na stan obecnych na sali 13 radnych, za – 13, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr LXVII/471/2023 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 10/ do niniejszego 

protokołu. 

Pkt. 9h) 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał numer oraz tytuł projektu 

uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w formie świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup 

posiłku lub żywności dla osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek 

w szkole i w domu" na lata 2024–2028. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu na stan obecnych na sali 13 radnych, za – 13, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr LXVII/472/2023 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 11/ do niniejszego 

protokołu. 

Pkt. 9i) 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał numer oraz tytuł projektu 

uchwały w sprawie określania zasad zwrotu wydatków poniesionych za świadczenia z pomocy 



14 
 

społecznej w formie posiłku, świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 

dla osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu" na 

lata 2024–2028. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu na stan obecnych na sali 13 radnych, za – 13, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr LXVII/473/2023 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 12/ do niniejszego  

protokołu. 

Pkt. 9j) 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał numer oraz tytuł projektu 

uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu na cele przewozu dzieci 

niepełnosprawnych do szkół i placówek oświatowych. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu na stan obecnych na sali 13 radnych, za – 13, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr LXVII/474/2023 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 13/ do niniejszego  

protokołu. 

Pkt. 9k) 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał numer oraz tytuł projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą w celu przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu na stan obecnych na sali 13 radnych, za – 12, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Uchwalono uchwałę Nr LXVII/475/2023 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 14/ do niniejszego  

protokołu. 

Pkt. 9l) 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał numer oraz tytuł projektu 

uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Grójeckiego odpłatnego wykonywania zadania 

publicznego w zakresie zarządzania ulicami powiatowymi na terenie miasta Nowe Miasto nad 

Pilicą w roku 2024. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu na stan obecnych na sali 13 radnych, za – 13, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr LXVII/476/2023 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 15/ do niniejszego  

protokołu. 

Pkt. 9m) 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał numer oraz tytuł projektu 

uchwały w sprawie reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie Polska 

poniosła z powodu napaści Niemiec w 1939 r. oraz późniejszej okupacji. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. Nie zgłoszono. 
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Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu na stan obecnych na sali 13 radnych, za – 13, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr LXVII/477/2023 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 16/ do niniejszego  

protokołu. 

Pkt.10 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy są interpelacje i zapytania. Nie zgłoszono. 

 

Pkt.11 

 

Radna p. Barbara Gąsiorowska – w imieniu radnego p. Sebastiana Stolarka poprosiła Pana 

Burmistrza o interwencję, aby wykonać pasy przejścia dla pieszych przy ul. Ogrodowej i ul. 

Bielińskiego. Następnie cyt.: „kiedy zakończy się remont schodów, wejście z Hiszpanki i kiedy 

taki remont zostanie zakończony.”  

Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, iż temat wytyczenia przejścia dla pieszych był 

omawiany na komisji. Problem był zgłaszany przez radnego p. Krzysztofa Chowaniaka. 

P. Burmistrz poinformował, że kwestia pasów przejścia dla pieszych był kiedyś zgłaszany przez 

radnego p. Borsa. Dodał, że jest to droga powiatowa związku z tym trzeba zapytać pracownika 

merytorycznego p. Przyborka, jaki jest etap realizacji i czy jest możliwość wykonania pasów. 

Nawiązując do drugiego pytania, zapytał o które schody ma na myśli radna. 

Radna p. Barbara Gąsiorowska – chodzi o schody od ul. Targowej. 

P. Burmistrz – odpowiedział, ze jest to inwestycja realizowana przez Towarzystwo Przyjaciół 

Nowego Miasta, ze względu na możliwość pozyskania większych funduszy. W kwestii terminu 

zakończenia prac to pytanie należy kierować to Towarzysza Przyjaciół. 

Radny p. Andrzej Zając poprosił o wystąpienie Urzędu z pismem do Starostwa Powiatu o 

poprawę odrostów sięgających na drogę odcinek drogi Domaniewice – Żdżary. 

P. Burmistrz – przekazał, że takie sytuacje występują przy wielu innych dróg i rożnym 

zagęszczeniu, które są drogami powiatowymi i takie mankamenty są zgłaszane do Starostwa. 

Radna p. Karolina Kącka zgłosiła problem pojawiających się worków ze śmieciami przy 

drogach. 

P. Burmistrz zwrócił uwagę, że jest to problem ogólnokrajowy. Zarząd Dróg Powiatowych co 

jakiś czas robią akcję i sprzątają przy drogach.  

Sołtys Prosny- Gilówki p. Wielgus – zaapelował o postawienie znaku, bądź lustra na drodze w 

kierunku w miejscowości Prosna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że temat zostanie poruszony po powrocie do 

pracy pracownika merytorycznego.  

Radna p. Barbara Gąsiorowska złożyła wniosek o wytyczenie pasów na ulicy gminnej ul. 

Bielińskiego, wyjście od strony Hiszpanki, plus oświetlenie, szczególnie nocą. W imieniu p. 

Stolarka Sebastiana poprosiła o zajęcie się tą sprawą.  

P. Burmistrz – odpowiedział, w kwestii pasów od wyjścia Hiszpanki poprosi p. Przyborka o 

opracowanie projektu. Następnie poinformował, że jest oświetlanie na Hiszpance, natomiast 

może trzeba sprawdzić, czy świeci dana lampa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przeprosił za utrudnienia jakie występują funkcjonowaniem 

targowiska. Następnie zaprosił wszystkich do zobaczenia Parku Nadpilicznego.  
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Pkt.12 

 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha zamknął 

o godz. 14.55 obrady sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. Szczegółowy przebieg 

obrad zarejestrowany jest na nośniku cyfrowym i stanowi integralną część protokołu.  

 

 

 

 

 

 

  Protokółowała             Przewodniczył  

                                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej 
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